
Protokoll fört vid styrelsesammanträde 
för Storsjöns Segelsällskap. 
Datum: 2008-05-08 
Plats: Klubbhuset. 

 
 

Närvarande: Eva Dadell Stickan Hedblom, Barry 
Smith, Michael Heen, Sven Wahlström  
Olle Ternström, Kjell Sundström 
 
 

§1 Michael Heen öppnade styrelsesammanträdet. 
  

 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
 Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 
§3 Ekonomi 
 Sven berättade att 2 varvsavgifter har inkommit inkluderande sommaravgift. 

5000 kr som klubben har fått för utmärkning returnerades. Dessa var avsedda 
för Z-båtförbundet. I övrigt inga särskilda inkomster eller utgifter. 

 Under tiden Sven är bortrest under juni-augusti är det Michael Heen som skall 
kontaktas istället.  

 
§4 Post 
 Samrådshandlingar till nya varvet har inkommit. Beslutat att skanna in dessa 
 och lägga ut på hemsidan men först efter 28 maj, datumet för nämndens 
 sammanträde. 
  
§5 Rapporter 
 
  Nya varvet 
 Kjell rapporterade att arbetet med markberedning påbörjas snart och skall vara 

klart till september. Information om detta samt övrigt information som kan vara 
av hjälp för de båtägarna som skall ta upp sina båtar i slutet av säsongen och 
ställer dem direkt på det nya varvet publiceras löpande på hemsidan samt på 
gamla varvet. 
 Även information om det arbetet som är planerat att utföras av klubbmedlem-
marna samt när, kommer att publiceras på hemsidan och på gamla varvet. Stick-
an föreslog en anmälnings koppling på hemsidan så medlemmarna får möjlighet 
att anmäla sig direkt på hemsidan till de olika arbetena. Stickan och varvsgrup-
pen kommer att arbeta vidare med frågan.  
 
 

 Jolle 
• Träning börjar på lördag 10/5. 
• En följebåtmotor har lämnats in för service. Bakre spanten i bustern måste 

svetslagas. Olle tar kontakt med Jan-Erik Hellström om detta.  
• Ett förslag, framtagit tillsammans med hamnkommittén, på en lösning för 

jollesektionens platsbehov vid hamnen har skickats in till kommunen. För-
slaget inkluderar även en tilltänkt lösning för mastskjul till kölbåtarna.    

• Eva poängterade att det finns en mängd personer som har visat intresse för 
vuxen segelskola. Michael fick i uppdrag att kontakta Göran Fürstenberg om 
detta.  



• Planering av vidare utbildning skjuts upp tills man har hunnit få in respons 
från annonseringen i Roderbladet. Det finns även ett behov av att utbilda fle-
ra tävlingsledare. 

• Eva kollar med kommunen om möjligheten att anordna en inhägnad på grä-
set vid bilparkeringen för att lägga upp jollrarna under sommaren.  

 
Kölbåt 

Inget rapporterades.  
   

Anläggning 
 
En elektriker är beställd för att åtgärda felet på sjösättningskranen. 
Kjell berättade att man kommer inte att ordna en gemensam städdag på gamla 
varvet. En kontainer anordnas efter behov och information kommer att finnas på 
hemsidan och på gamla varvet. 
 
Ceremoni 
Pumpvaka den 31/5. 
 
Roderbladet 
En utkast har skickats till Michael för granskning.  

 
 

§6 Övriga Frågor 
• Sponsoravtalet med Maxmedia är undertecknat. 
• På extra årsmöte 28/4 beslutades det om bl.a. nya varvets årsavgifter. Proto-

kollet är skrivit men ej justerat. Så fort det är klart  kommer det att finnas på 
hemsidan. 

• Samtliga styrelsemedlemmar och ”funktionsägare” uppmuntras att ”prata” 
med övriga medlemmar för att försöker öka engagemanget i klubbens lö-
pande arbete, segelaktiviteter osv.  

 
§7 Kvarstående frågor 

• Vuxenseglarskola. 
• Valberedningskandidat till Mellan Norrlands SF. Olle kollar med Asbjörn. 
• Flytbryggorna.  
• Inhägnad, uppläggningsplats. 
 

§8 Tagna beslut  
• Samrådshandlingar. 

 
 

§9 Avslutning. 
Ordförande avslutade sammanträdet och tackade Sven för fikat. Michael fick 
äran att ansvara för fika vid nästa styrelsesammanträde den 2 juni kl.19:00 i 
klubbhuset.  

 
 
 
 
 
 __________________  __________________ 
 Michael Heen  Barry Smith 

Ordförande   Sekreterare 
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